
 
 

Informasjon om fredningsprosessen i Henningsvær – uke 43 
 
I arbeidet med en mulig kulturmiljøfredning skal fredningsforslaget skreddersys til 
Henningsvær. Da er det viktig for oss å snakke med dere. Jorun Hals fra Riksantikvaren har 
derfor vært i Henningsvær to uker i september og oktober, og kommer tilbake i uke 45 og 49. 
 
Mange lurer kanskje på hva som har skjedd så langt, og hvordan blir dette blir brukt i 
fredningssaken. Her kommer et svar på dette. 
 
Hva har blitt gjort 
I september og oktober har vi hatt møter med innbyggerforeningen, kommunen og 
fylkeskommunen. Vi har snakket med huseiere, alle aktive fiskebruk innenfor det mulige 
fredningsområdet, og tatt kontakt med flere spisesteder og andre næringsdrivende. I tillegg 
har det vært en fotograf på besøk i Henningsvær som tok bilder til forvaltningsplanen. 
 
Hvordan påvirker innspillene fredningssaken 
Det dere har fortalt om Henningsværs historie og utviklingsbehov og utfordringer er viktig. 
Det blir brukt når vi lager forslag til bestemmelser om vern og utvikling. Det hjelper oss til å 
lage råd om vedlikehold eller søknader som kan være nyttige for dere.  
 
Vi har snakket med mange, men vi har også lyst til å snakke med enda flere, og vi håper vi 
får snakket med flere huseiere, andre deler av næringslivet, og vi vil både høre om det som 
er positivt og det som er negativt. 
 


